
Cena plynu: vláda dostala jedničku s
hvězdičkou! Budete v šoku, když vládní
EXPERT vysvětluje budoucí ceny plynu
- CZ24 News | 1. prosince 2022

ČESKO: Dostali jsme od čtenáře žádost (prosbu či jak napsat), že na Seznamu je konečně 
nějaký expert na podporu vlády, který dává vládě jedničku s hvězdičkou za řešení plynu a
my pochopili: pozorný čtenář OKAMŽITĚ zjistí, kdo je kdo a nemusí být expert od Vrabela,
Rajchla či Havla. Slovo šokující je málo!

Takže jako první narazíte, jak krásně chválí sám sebe, Proč?

 

Ing. Vratislav Ludvík
V energetice, ropném průmyslu a plynárenství zastával řadu významných funkcí jak ve státní správě
a evropských institucích, tak v průmyslových podnicích. Podílel se na přípravě Evropské
energetické charty. Je předsedou dozorčí rady Pražské plynárenské, a. s. Ve svém oboru se věnuje
také poradenstí, např. pro firmy Gaz de France, Deloitte & Touche, Unipetrol a RWE.

 

Tak to je jenom pro rozjezd: raději si pohodlně sedněte, než budete číst dál. A vše dohledáte pod
názvem

Ode mě má vláda jedničku s hvězdičkou, říká
expert na plyn
a zde je vypíchnuto to, co řekl. (Pouze je rozdíl, že je to zkráceně upraveno. Ale v textu to skutečně
je! Takže to není dezinformace či fake!

Paní redaktorka se zeptala, proč je vláda tak skvělá.

Ing. Vratislav Ludvík: vláda dřív nakupovala levný ruský plyn, nyní bude drahý. Rusko nám celá léta
prodávalo plyn pod cenou a lidé nyní budou nadšení, že budou kupovat drahý. (Neboli Rusko
prodělávalo a prodávalo pod cenou, a díky nynějšímu zdražení je vláda skvělá?

 Další odpovědí paní redaktorky rozmetal odborníky dezoláty naprosto “věcným”
argumentem, proč jsou pesimisté a on optimista: ten výpočet je originální, a naši experti
padnou na zadek.

Já jsem odborník, proto jsem optimista, zatímco ti druzí, co tvrdí, že se bez ruského plynu
neobejdeme, nebo padnou firmy a mnoho lidí, jsou placeni z Ruska a žijí za ruble!!!!

Věříte, že redaktorka Seznamu nevypálila proti němu otázkou, že to není věcná, ale stupidní
odpověď a pokud je odborník, musí to podložit daty a čísly?
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Další argument odborníka Ludvíka: trošku jsem to počítal. Nemusí být ale pravda, co teď
řeknu. (??????? – je to normální?

To je šílené.  Ale prosím, sami se rozhodněte, zda to tak je. On totiž řekl:

Myslím, že můžeme mluvit o nějakých 38 až 40 eurech za megawatthodinu. Pokud se někdo snaží
tomuto názoru oponovat, pak říká, že plynárenské podniky nakupují vždycky s předstihem (tj. že
současné vyšší ceny se v dodavatelských cenách budou odrážet ještě dlouho, pozn. red.). Ale v
momentě, kdy plyn bude na trhu třeba za 70 eur a oni ho budou chtít prodávat za 110 eur, tak si to
od nich nikdo nekoupí.

Že to vypadá na první pohled logicky, co myslíte?

A osobně přidáme to, co už tam není a je to ta skrytá pravda.

Pokud má vláda nakoupený pro nás plyn do zásobníků (čísla neznáme, takže dle vládního experta) za
110 eur, na trhu bude za 30 eur, ale k lidem se nedostane, protože se zásobníky naplnily za cenu 110
eur a my ten drahý odmítneme, jak si domů koupíme plyn za 30 eur?

Je něco, co nevíme?

My víme, že vláda nakupovala plyn 7 – 10x dražší, než z Ruska a plnila jimi zásobníky. V plynových
zásobnících je už veškerý plyn, který koupila Správa státních hmotných rezerv (SSHR) na pokyn
vlády. SSHR pořídila 2,4 terawatthodin (TWh) zemního plynu. Celková cena je 8,5 miliardy
korun což je s poplatky kolem 140 eur.

Vláda dle tohoto experta nám to prodá za kolik? Za 30 eur, nebo za 140 eur ? Nebo to máme
odmítnout? A ohýnek si uděláme uprostřed obýváku jako některé menšiny? Pokud nám prodá
zastropovanou cenu, kdo uhradí ten rozdíl?

A pokud nám údajně USA prodají v budoucnu levný stlačený plyn, jak to, že Francie zuří, že USA ho
prodávají za násobně vyšší ceny a Macron o tom chce jednat v prosinci s Bidenem? A pak to USA
prodají pod cenou?

Takže odpověď na tyto otázky je to, že kdo nám rozumně  odpoví, je placen Putinem a
rublema? Děláte z nás idioty? A takto je veden celý trapný rozhovor? Snůška trochu pravdy,
polovina polopravdy, až po úplnou lež. A paní redaktorka se usmívá: vláda má jedničku s
hvězdičkou! 

Ale o tom až příště. Je to ještě zamotanější: cena dřeva…

A jako doplnění to, co naleznete na Seznamu jako odborné odpovědi pana experta. A hned
víte, která bije: přidejte pak šílenou Bastlovou, když vyslýchala Vrabela.



Tak to je ten génius, co dává vládě 1*, zatímco stále více lidí končí u popelnic. A lidem se
pění krev!
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